

Title (en)

SOFT BOARD TYPE GAME.

Title (de)

SPIEL VOM BIEGSAMEN PANNEELTYP.

Title (fr)

JEU DU TYPE A PANNEAU SOUPLE.

Publication

EP 0190201 A1 19860813 (EN)

Application

EP 85903596 A 19850702

Priority

US 62918684 A 19840706

Abstract (en)

[origin: WO8600540A1] A game primarily for children comprises a soft fabric mat (10) defining a playing surface (12) marked with designated areas (20-28) to which playing tokens (14) are to be moved in the course of playing the game. The tokens (14) are also made of soft fabric and cooperable "Velcro" fastener elements (44) are provided on each token (14) and on the respective designated areas (20-28) of the playing surface (12) for securely retaining the tokens (14) on the surface (12) while playing the game. The game may include a color-coded playing die (16) also of soft fabric, and the designated areas (20-28) may include a color-coded track (22) along which the tokens (14) are to be moved in accordance with colors thrown on the die (16).

Abstract (fr)

Un jeu conçu principalement pour des enfants comporte un tapis textile souple (10) délimitant une surface de jeu (12) marquée de zones désignées (20-28) vers lesquelles des jetons (14) doivent être déplacés au cours de la partie. Les jetons (14) sont également à base de tissu souple et des éléments de fixation "Velcro" coopérants (44) sont prévus sur chaque jeton (14) et sur les zones désignées respectives (20-28) de la surface de jeu (12) pour retenir de manière fixe les jetons (14) sur la surface (12) pendant la partie. Le jeu peut comporter un dé à code de couleur (16) également à base de tissu souple, alors que les zones désignées (20-28) peuvent être dotées d'une piste à code de couleur (22) le long de laquelle les jetons (14) doivent être déplacés conformément aux couleurs apparues sur le dé (16).

IPC 1-7

A63F 3/00; A63F 9/00

IPC 8 full level

A63F 3/00 (2006.01); **A63F 9/04** (2006.01); **A63F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 3/00006 (2013.01); **A63F 9/04** (2013.01); **A63F 2003/00577** (2013.01); **A63F 2250/16** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8600540A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8600540 A1 19860130; AU 4607785 A 19860210; EP 0190201 A1 19860813

DOCDB simple family (application)

US 8501263 W 19850702; AU 4607785 A 19850702; EP 85903596 A 19850702